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ПРЕДСЕДНИЦИ  
СКУПШТИНЕ  грлдл  новог  сАдА  

Градско  веће  Града  Новог  Сада  на  108. седници  од  22. децембра  2021. 
године, разматрало  је  одговор  на  одборничко  питање  одборника  Вулин  Бојана  
поставлено  на  ХХј  седници  Скупштине  Града  Новог  Сада  одржаној  29. новембра  
202 1. године, припремњен  у  Градској  управи  за  саобраћај  и  путеве  и  тим  поводом  
донело  је  3аклучак  број : 9-3/2021-јј  од  22. децембра  2021. године, који  Вам  са  
одговором  на  одборничко  питање  доставњамо  у  прилогу. 



На  осНоВу  члана  38. став  8. Пословника  Скупштине  Града  Новог  Сада  
( Службени  лист  Града  Новог  Сада , број  23/20 - пречишћен  текст) Градско  веће  
Града  Новог  Сада  поводом  разматрања  Предлога  текста  одговора  на  одборничко  
питање  одборника  Бојана  Вулина  са  ХХІ  седнице  Скупштине  Града  Новог  Сада, 
одржане  29. новембра  2021. године, на   108. седници  одржаној  од   22.12.  2021. 
године, доноси  

ЗАКЊУЧАК  

І . Утврђује  се  одговор  на  одборничко  питање  одборника  Бојана  Вулина  са  
ХХІ  седнице  Скупштине  Града  Новог  Сада, одржане  29. новембра  2021. године, који  
је  припремј-bен  у  Градској  управи  за  саобраћај  и  путеве. 

јІ. Одговор  на  одборничко  питање  Бојана  Вулина, који  чини  саставни  део  овог  
закњучка , доставЈ-bа  се  председници  Скупштине  Града  Новог  Сада. 
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СКУПШТИНА  ГРАДА  НоВог  САДА  
ПРЕДСЕДНИКУ  

ПРЕДІVјЕТ: Одговор  на  одборничко  питање  Бојана  Вулина  поставњено  на  
ХХІ  седници  Скупштине  Града  Новог  Сада  

Одборник  Скугіштине  Града  Новсг  Сада, Бојан  Вулин  на  ХХІ  седници  
Скупштине  Града  Новог  Сада, одржаној  29. новембра  2021. године, 
поставио  је  спедеће  одборничко  гіитање: 

І 1. На  моје  питање  зашто  се  улици  Рачкој  не  могу  поставити  прелази  и  који  
су  услови  да  се  поставе  ти  пешачки  гірелази, ја  сам  добио  одговор  - Што  се  тиче  
Улице  Рачкога  у  Петроварадину  и  пешачког  прелаза  на  њој, обавештавамо  Вас  
да  је  сачињена  пројектно  - техничка  документација  којом  су  обухваћени  сви  
државни  путеви  на  територији  Града  Новог  Сада. Увидом  y npojeіoe државног  
пута  Улице  Рачког  и  зона  раскрснице  са  Буковачким  путем  Петроварадин  није  
предвиђено  обележавање  пешачког  препаза. значи  није  одговорено  на  моје  
питање  зашто  не  може  и  која  је  процедура. Господин  Кравић  је  овде  рекао  да  
јесте  и  као  што  ми  је  речено  у  првом  одговору  да  јесте, то  је  јако  оптерећена  
деоница, да  ту  има  проблема  и  да  ће  то  бити  решено  када  се  буде  направио  
Фрушкогорски  коридор . Ако  је  већ  у  питању  то  државни  пут, а  знамо, оі- а  
поставњам  питање  да  ли  је  поводом  тог  проблема  и  поводом  мојих  одборничких  
питања  контаіпирана  надгіежна  републичка  институција , са  киме  је  разговарано  
о  томе  и  кадаТ  

одГоВоР  

Градска  управа  за  саобраћај  и  путеве  доставња  одговор  на  поставњено  
питање  Бојана  Вулина, одборника  Скупштине  Града  Новог  Сада. 

1.На  Пројекат  саобраћаја  и  саобраћајне  сигнализације  на  државним  путевима  
јБ-12 и  јБ-21 за  одсеке  кроз  насења  на  територији  Града  Новог  Сада, број  П-
302/2019-1 од  фегруара  2019. године, Пројекат  саобраћаја  и  саобраћајне  



сигнализације  на  државним  ііутевима  ііA 100, јјА  111, іјА113, HАІІ9 и  11 129 за  
сдсеке  крсз  насења  на  територији  Града  Новог  Сада, број  П-302/2019-2 од  
фебруара  2019. године, Решењем, број: 344-03-13610/2020-03 оД  5. маја  2020. 
године  прибавњена  је  сагласност  Министарства  грађевинарства  саобраћаја  и  
инфраструктуре  и  Скупштина  Града  Нсвог  Сада  је  донела  Одлуку  о  правцу  
пружања  државних  путева  који  проnазе  кроз  насења  на  територији  Града  Новаг  
Сада. дакјіе, сачињена  је  пројектно  техничка  документација , којом  су  обухваћени  
сви  државни  путеви  на  територији  Града  Новог  Сада. 

Увидом  у  Пројекат  на  деоници  државног  пута  (Улица  Рачког  - зона  раскрснице  
са  Буковачким  путом) кроз  Петроварадин  није  предвиђено  обележавање  
пешачког  прелаза. Имајући  у  виду  чињеницу  да  се  ради  о  јако  оптерећеној  
деоници  Градска  управа  за  саобраћај  и  путеве  је  контактирала  Стевицу  
Влаховића  из  Јавног  предузећа  Путеви  Србије  тако  да  је  предложена  израда  
Анагіизе  безбедности  саобраћаја  на  територији  Месне  заједнице  Петроварадин  
са  конкретним  решењима, која  ће  се  доставити  надлежним  органима  до  29.марта  
2022. године, ради  примене  и  доношења  решења  којим  ћеаршити  измена  
режима  саобраћаја , у  складу  са  законом  и  пројеіпно  тесом  јоегацијом . 
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